

桃園行政處公告

中文標題：桃園校區 108 年 1 月 25、26 日大學學科能力測驗交通車及教職員交通車調整

英文標題：Adjustment of the Shuttle Bus for GSAT and the School Bus for Faculty and Staff Members to Taoyuan Campus on Jan. 25 and 26, 2019

1、1 月 25、26 日大學學科能力測驗，中正高中試場交通車發車時間：
06：50 桃園校區(CC 棟)→07：00 桃園火車站→中正高中，回程俟試務
工作人員上車後發車。

2、1 月 25 日因校車支援學科能力測驗，當日教職員交通車調整如
后：

(1)上班車台北到桃園 06：50、07：05 及下班車桃園到台北 16：50 班車
照常行駛。

(2)桃園到台北 09：30 及 12：10 分改校車 7 人座支援。

(3)桃園到台北 08：30 及台北到桃園 13：10 班車停開。

1、 On January 25 and 26, the shuttle bus going to the General Scholastic Ability Test (GSAT for senior high school students) held at Taipei Municipal Zhong-Zheng Senior High School will depart at 6:50am from Taoyuan Campus (CC Building), pass Taoyuan Train Station at 7:00am, and arrive at Taipei Municipal Zhong-Zheng Senior High School. The shuttle bus will return to Taoyuan Campus when all faculty and staff members have boarded the bus after the tests.

2、 Due to GSAT, the adjustment of school bus schedule for faculty and staff members to Taoyuan Campus on Jan. 25 is as below:

(1) The beginning-of-day busses scheduled from Taipei campus to Taoyuan campus at 06:50 and 07:05 and end-of-day bus from Taoyuan campus to Taipei campus at 16:50 will remain unchanged.

(2) From Taoyuan campus to Taipei campus at 09:30 and 12:10, the 7-seat school mini-van will be used.

(3) There will be no shuttle bus from Taipei campus to Taoyuan campus at 13:10 or Taoyuan campus to Taipei campus at 08:30.

桃園行政處總務組：吳惠子敬上 分機:3732

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Wu, Hui-Zi Ext: 3732